

អំពីការចុះឈ្មោះជនបរទេសនៅក្នុងបឋមសិក្សា និងអនុវិទ្យាល័យរដ្ឋ

* តំណភ្ជាប់ URL មួយចំនួនមានជាភាសាជប៉ុនតែប៉ុណ្ណោះ

អំពីប្រព័ន្ធភាគព្វកិច្ចអប់រំនៅប្រទេសជប៉ុន

សាលាសំខាន់ៗ

ប្រសិនបើកុមារបរទេសចង់ចុះឈ្មោះចូលរៀននៅសាលាបឋមសិក្សា ឬអនុវិទ្យាល័យរដ្ឋ ពួកគេត្រូវបានទទួលយកដោយមិនគិតថ្លៃដូចកុមារជប៉ុន ហើយឱកាសទទួលបានការអប់រំដូចគ្នានឹងជនជាតិជប៉ុនត្រូវបានធានា។

នៅប្រទេសជប៉ុន គេអាចចុះឈ្មោះចូលរៀននៅសាលាបឋមសិក្សានៅខែមេសាដំបូង បន្ទាប់ពីអាយុប្រាំមួយឆ្នាំ និងទទួលបានការអប់រំរយៈពេលប្រាំមួយឆ្នាំ។ បន្ទាប់ពីបញ្ចប់ថ្នាក់បឋមសិក្សា ពួកគេអាចចូលរៀននៅវិទ្យាល័យ និងទទួលបានការអប់រំរយៈពេលបីឆ្នាំ។

<ការប្រៀបធៀបប្រព័ន្ធភាគព្វកិច្ចអប់រំនៅក្នុងប្រទេសជប៉ុន និងប្រទេសប្រាំដែលមានប្រជាជនរស់នៅច្រើននៅទីក្រុងតូក្យូ>

ប្រទេស	ជប៉ុន	ចិន	ភូមិខាងត្បូង	វៀតណាម	ហ្វីលីពីន	នេប៉ាល់
ឆ្នាំសិក្សា	មេសា	កញ្ញា	មីនា	កញ្ញា	មិថុនា	មេសា
អាយុ៥ឆ្នាំ	សាលា បឋមសិក្សា (៦ឆ្នាំ)	សាលាបឋម សិក្សា (៦ឆ្នាំ)	សាលាថ្នាក់ ដំបូង (៦ឆ្នាំ)	សាលាថ្នាក់ ដំបូង (៥ឆ្នាំ)	សាលាថ្នាក់ ដំបូង (៦ឆ្នាំ)	សាលាថ្នាក់ដំបូង (៥ឆ្នាំ)
អាយុ៦ឆ្នាំ						
អាយុ៧ឆ្នាំ						
អាយុ៨ឆ្នាំ						
អាយុ៩ឆ្នាំ						
អាយុ១០ឆ្នាំ	អនុវិទ្យាល័យ (៣ឆ្នាំ)	អនុវិទ្យាល័យ ថ្នាក់ដំបូង (៣-៤ឆ្នាំ)	អនុវិទ្យាល័យ (៣ឆ្នាំ)	មធ្យមសិក្សា កម្រិតទាប (៤ឆ្នាំ)	មធ្យមសិក្សា ថ្នាក់ដំបូង (៤ឆ្នាំ)	មធ្យមសិក្សា ថ្នាក់ដំបូង (៣ឆ្នាំ)
អាយុ១១ឆ្នាំ						
អាយុ១២ឆ្នាំ						
អាយុ១៣ឆ្នាំ						
អាយុ១៤ឆ្នាំ						
អាយុ១៥ឆ្នាំ	វិទ្យាល័យ។ល។ ។ល។	អនុវិទ្យាល័យ ថ្នាក់ខ្ពស់	វិទ្យាល័យទូទៅ ឬមុខជំនាញ	មធ្យមសិក្សា កម្រិតខ្ពស់	មធ្យមសិក្សា ថ្នាក់ខ្ពស់ (២ឆ្នាំ)	មធ្យមសិក្សា ថ្នាក់ខ្ពស់ (២ឆ្នាំ)
អាយុ១៦ឆ្នាំ						
អាយុ១៧ឆ្នាំ						
អាយុ១៨ឆ្នាំ						
អាយុ១៩ឆ្នាំ						
អាយុ២០ឆ្នាំ	សាកលវិទ្យាល័យ, សាលាបណ្ណៈបណ្ឌិត ។ល។	សាកលវិទ្យាល័យ, សាកលវិទ្យាល័យ បណ្ណៈបណ្ឌិត វិជ្ជាជីវៈ	សាកលវិទ្យាល័យ, មហាវិទ្យាល័យ បរិញ្ញាបត្ររង	សាកលវិទ្យាល័យ / មហាវិទ្យាល័យ, គ្រឹះស្ថានអប់រំ ក្រោយមធ្យម សិក្សា	សាកលវិទ្យាល័យ	

* ប្រភព៖ ក្រសួងអប់រំ វប្បធម៌ កីឡា វិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា (ប្រព័ន្ធសាលារៀនពិភពលោក)

* ផ្នែកដែលមានពណ៌គឺជាកាតព្វកិច្ចអប់រំ។

មានសាលារៀន (សាលាជំនួយពិសេស) សម្រាប់កុមារ និងសិស្សពិការផងដែរ។

សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិត សូមមើលគេហទំព័ររបស់ [ក្រុមប្រឹក្សាអប់រំក្រុងតូក្យូ \(បញ្ជីសាលាជំនួយពិសេស\)](#)។

ម៉្យាងទៀតក្រៅពីសាលារដ្ឋ ក៏មានសាលាអន្តរជាតិផ្សេងៗផងដែរ។

ឆ្នាំសិក្សា

សាលារៀនចាប់ផ្តើមនៅខែមេសា។

	មីនា	មេសា	ឧសភា	មិថុនា	កក្កដា	សីហា	កញ្ញា	តុលា	វិច្ឆិកា	ធ្នូ	មករា	កុម្ភៈ	មីនា	មេសា
ប្រព័ន្ធត្រីសាលា	វ៉ាកង នៅនិ ទាយរដូវ	ឆមាសទី១			វ៉ាកងនៅ រដូវក្តៅ	ឆមាសទី២			វ៉ាកង នៅរដូវ រងា	ឆមាសទី៣		វ៉ាកង នៅនិ ទាយរដូវ		
ប្រព័ន្ធធ្រឹក្សាសាលា	វ៉ាកង នៅនិ ទាយរដូវ	ឆមាសទី១			វ៉ាកងនៅ រដូវក្តៅ	ឆមាសទី១	ឆមាសទី២	វ៉ាកង នៅរដូវ រងា	ឆមាសទី២		វ៉ាកង នៅនិ ទាយរដូវ			

សាលារៀនមានធនាសដ្ឋានចំនួនពីរដែលបែងចែកមួយឆ្នាំជាពីរដូវ និងសាលារៀនដែលមានចំនួនបីធនាសដ្ឋានដែលបែងចែកមួយឆ្នាំចំនួនបីដូវ។

ថ្លៃសិក្សាបឋមសិក្សា និងអនុវិទ្យាល័យរដ្ឋនានា

ថ្លៃសិក្សា និងសៀវភៅសិក្សាគឺមិនគិតថ្លៃទេ។ របស់របរមួយចំនួនដូចជាសម្ភារៈសិក្សា (សម្ភារៈបង្រៀនដែលប្រើនៅសាលា) ត្រូវបានគិតប្រាក់។

បើអ្នកពិបាកទៅសាលារៀនដោយសារបញ្ហាថវិការ អ្នកអាចទទួលបានជំនួយដូចជាប្រាក់ទិញសម្ភារៈសិក្សាជាដើម។

សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិត សូមមើលគេហទំព័ររបស់ [ក្រុមប្រឹក្សាអប់រំក្រុងភ្នំពេញ \(ការគាំទ្រការចូលរៀន\)](#) និងគេហទំព័ររបស់ [ក្រសួងអប់រំ រដ្ឋបាល កីឡា វិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា \(ការគាំទ្រការចូលរៀន\)](#)។

ថ្នាក់បង្រៀនពេលយប់នៅអនុវិទ្យាល័យរដ្ឋ

យើងផ្តល់ការប្រឹក្សាអំពីការចូលរៀនសម្រាប់អ្នកដែលមិនអាចបញ្ចប់កាតព្វកិច្ចអប់រំ ឬអ្នកដែលមិនអាចសិក្សាពេញលេញនៅអនុវិទ្យាល័យ។

នៅទីក្រុងភ្នំពេញ អនុវិទ្យាល័យចំនួនប្រាំបីមានថ្នាក់បង្រៀនពេលយប់។

សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិត សូមមើលគេហទំព័រ [ក្រុមប្រឹក្សាអប់រំក្រុងភ្នំពេញ \(ថ្នាក់បង្រៀនពេលយប់នៅអនុវិទ្យាល័យរដ្ឋ\)](#)។

ការប្រឡងចូលវិទ្យាល័យ

យើងផ្តល់ការពិចារណាជាពិសេសចំពោះសិស្សដែលត្រូវប្រឈមក្តីបរទេស និងសិស្សបរទេស ដូចជា "ការជ្រើសរើសសម្រាប់សិស្សបរទេសនៅទីក្រុងភ្នំពេញ"។

សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិត សូមមើលគេហទំព័រ [ក្រុមប្រឹក្សាអប់រំក្រុងភ្នំពេញ \(វិទ្យាល័យគ្រប់គ្រងដោយក្រុងភ្នំពេញ\)](#)។

អំពីការចូលរៀនរបស់ជនបរទេស

នីតិវិធីសម្រាប់ការិយាល័យរដ្ឋាភិបាល

អាណាព្យាបាលកុមារ/សិស្សបរទេសគួររំពេញបែបបទជាបឋមនៅសាលាក្រុង ខណ្ឌ ស្រុក ឬភូមិពួកគេរស់នៅ។

នីតិវិធីត្រូវបានទទួលយកនៅពេលណាក៏បាន។

[ចុចទីនេះសម្រាប់ការិយាល័យ ខណ្ឌ ក្រុង ស្រុក ឬភូមិ](#)

តំណភ្ជាប់សម្រាប់អាណាព្យាបាល

ពិគ្រោះយោបល់ពីការសិក្សា

● [មជ្ឈមណ្ឌលពិគ្រោះយោបល់ពីការសិក្សា](#)

(1) សេវាពិគ្រោះយោបល់ពីការសិក្សាទូទៅ / ខ្សែទូរស័ព្ទទាន់ហេតុការណ៍ ពិគ្រោះអំពីការគំរាមកំហែង ទូរស័ព្ទ៖ 0120-53-8288 (24 ម៉ោងក្នុងមួយថ្ងៃ 365 ថ្ងៃក្នុងមួយឆ្នាំ៖ ឥតគិតថ្លៃ)

* ជាទូទៅ ជាភាសាជប៉ុន

(2) ពិគ្រោះយោបល់ពីការសិក្សាទូទៅ

ថ្ងៃធ្វើការ (ច័ន្ទ-សុក្រ)៖ ចាប់ពីម៉ោង 9:00 ព្រឹក ដល់ 6:00 ល្ងាច

ថ្ងៃសៅរ៍ទី 3 នៃរៀងរាល់ខែ៖ ចាប់ពីម៉ោង 9:00 ព្រឹកដល់ 5:00 ល្ងាច

សូមធ្វើការកក់ទុកតាមទូរស័ព្ទដើម្បីប្រឹក្សាយោបល់នៅការិយាល័យផ្ទាល់។ ទូរស័ព្ទ៖ 0120-53-8288

*ការប្រឹក្សាអប់រំអំពីកំរោងអនាគតដូចជាទៅវិទ្យាល័យ ឬ អប់រំសម្រាប់កុមារ និងសិស្សបរទេសតាមរយៈអ្នកបកប្រែ ចាប់ផ្តើមរៀងរាល់ថ្ងៃសុក្រនៅម៉ោង 1:00 ដល់ 5:00 រសៀល (ទទួលភ្ញៀវរហូតដល់ម៉ោង 4:00 រសៀល)

* ភាសា៖ ជប៉ុន អង់គ្លេស ចិន កូរ៉េខាងត្បូង កូរ៉េខាងជើង

ការជំនួយការរស់នៅ

● ["Life in Tokyo: Your Guide"](#) (ការិយាល័យរស់នៅ និងវប្បធម៌ទីក្រុងតូក្យូ)

នេះគឺជាសៀវភៅព័ត៌មានពីការរស់នៅសម្រាប់ជនបរទេសដែលកំពុងចាប់ផ្តើមជីវិតរបស់ពួកគេនៅទីក្រុងតូក្យូជាលើកដំបូង។

ភាសា៖ ជប៉ុន អង់គ្លេស ចិន កូរ៉េខាងត្បូង កូរ៉េខាងជើង

● [គេហទំព័រជំនួយការរស់នៅរបស់ជនបរទេស](#) (ក្រសួងយុត្តិធម៌ ការិយាល័យអន្តោប្រវេសន៍)

វាជាគេហទំព័រដែលមានព័ត៌មានផ្សេងៗចាំបាច់សម្រាប់ការរស់នៅក្នុងប្រទេសជប៉ុន។

ភាសា៖ ជប៉ុន ជប៉ុនងាយៗ អង់គ្លេស ចិន កូរ៉េខាងត្បូង អេស្បាញ ព័រទុយហ្គាល់ វៀតណាម នេប៉ាល់ ថៃ ឥណ្ឌូនេស៊ី មីយ៉ាន់ម៉ា ខ្មែរ (កម្ពុជា) ហ្វីលីពីន ម៉ុងហ្គោលី

តំណភ្ជាប់សម្រាប់អ្នកទទួលបានបន្តក្រុមប្រឹក្សាខណ្ឌ ក្រុង ស្រុក និងភូមិ

ការទទួលយកកុមារបរទេស

- [សៀវភៅណែនាំការចូលរៀនសម្រាប់កុមារបរទេស](#) (ក្រសួងអប់រំ វប្បធម៌ កីឡា វិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា) ព័ត៌មានស្តីពីការចូលរៀនជាភាសានីមួយៗសម្រាប់សាលាជប៉ុន។
ភាសា: អង់គ្លេស កូរ៉េខាងត្បូង កូរ៉េខាងជើង វៀតណាម ហ្វីលីពីន ចិន ព័រទុយហ្គាល់ អេស្ប៉ាញ
- [មគ្គុទ្ទេសក៍សម្រាប់ការទទួលយកកុមារបរទេស](#) (ក្រសួងអប់រំ វប្បធម៌ កីឡា វិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា) នេះជាឯកសារសម្រាប់ការទទួលយកកុមារបរទេសចូលសាលារដ្ឋដោយរលូន។
- [CASTA-NET](#) (ក្រសួងអប់រំ វប្បធម៌ កីឡា វិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា) នេះជាគេហទំព័រទាញយកព័ត៌មានដែលគាំទ្រដល់ការរៀនសូត្ររបស់កុមារ និងសិស្សទាក់ទងនឹងបរទេស។

ការណែនាំភាសាជប៉ុន

- [សៀវភៅណែនាំការបង្រៀនភាសាជប៉ុន](#) (ក្រុមប្រឹក្សាអប់រំក្រុងតូក្យូ) នេះជាសៀវភៅសិក្សាភាសាជប៉ុនសម្រាប់កុមារ និងសិស្សបរទេសដែលត្រូវការការបង្រៀនភាសាជប៉ុន។
- [សៀវភៅសិក្សាភាសាជប៉ុនសម្រាប់កុមារ និងសិស្សបរទេស "តាណុស៊ីអ៊ីហ្គាកូ"](#) (ក្រុមប្រឹក្សាអប់រំក្រុងតូក្យូ) វាជាសៀវភៅសិក្សាសម្រាប់ភាសានីមួយៗដើម្បីពង្រឹងការបង្រៀនភាសាជប៉ុន និងការសម្របខ្លួនទៅនឹងជីវិតសាលារៀន និងឆ្លើយតបភាពចម្រុះគ្នានៃភាសារបស់កុមារ និងសិស្សបរទេសដែលត្រូវការការបង្រៀនភាសាជប៉ុន។
ភាសា: ចិន ហ្វីលីពីន កូរ៉េខាងត្បូង កូរ៉េខាងជើង អង់គ្លេស អេស្ប៉ាញ ថៃ ព័រទុយហ្គាល់ មីយ៉ាម៉ា វៀតណាម ម៉ុងហ្គោលី រុស្ស៊ី ព័រាញ អាវ៉ាប់ បារាំង ឡាវ រ៉ូម៉ានី នេប៉ាល់ បង់ក្លាដែស ហិណ្ឌូ ឥណ្ឌូនេស៊ី ឡាតវី ឡាតវី ឡាតវី ឡាតវី ឡាតវី

ការសាកសួរ

[សាលាបឋមសិក្សា ឬ អនុវិទ្យាល័យរដ្ឋ / សាលាសម្រាប់កាតព្វកិច្ចអប់រំ]
ទទួលបានបន្តសាលាបឋមសិក្សានិងអនុវិទ្យាល័យ ផ្នែកកាតព្វកិច្ចអប់រំ នាយកដ្ឋានគាំទ្រការអប់រំក្នុងតំបន់
ទីភ្នាក់ងារអប់រំ
អ៊ីមែល: S8000810(at)section.metro.tokyo.jp
យើងបានផ្លាស់ប្តូរការសម្គាល់នៃអាសយដ្ឋានអ៊ីមែលដើម្បីការពារអ៊ីមែលរំខាន។
សុំទោសដែលធ្វើអោយអ្នកមានបញ្ហា ប៉ុន្តែសូមជំនួស (at) ដោយ @។